
Jaarverslag 2020 Beeldcommissie 

• De commissie is dit jaar niet bij elkaar geweest vanwege de 
coronamaatregelen en hee: alleen per mail en incidenteel telefonisch 
overleg gehad met elkaar en met het bestuur. 

• We hebben dit jaar vier keer in ‘t Slot onze clubavond gehouden en 
hebben toen twee maal een voorstelpresentaCe gehad n.l. van Antonie 
Elemans en van José Wolf- Baggen. 

• We konden niet in groepjes overleggen i.v.m. de 1,5 m. afstand. 

• Er zijn vier digitale clubavonden gehouden via het programma Teams. 
Vanuit de Beeldcommissie hee: Hans van Hout op deze avonden de 
fotobesprekingen geleid. Hij liet zien waar beelden sterker van worden 
door b.v. bepaalde uitsneden te maken of door kleine bewerkingen veelal 
in Lightroom. Er is een uitleg geweest over het programma Topaz Lab 
Sharpen Al.  
Deze manier van foto’s bespreken hee: zeker ook voordelen. 

• Dit jaar kon er geen open avond georganiseerd worden. 

• Er zijn het afgelopen jaar drie opdrachten aan de orde geweest: 

- foto’s die gemaakt zijn Cjdens de eerste periode van de  

  coronamaatregelen (oktober 2020) 

- geen specifiek thema maar insturen van 5 foto’s die eventueel  

  een serie vormen (december 2020). 
- zwart- wit fotografie (maart 2021) 



Februari 2021 


